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O povstaní proti klimatickej politike EÚ a potrebe
zastaviť extrémistickú, ekofašistickú ideológiu Green
Deal

infovojna.bz/article/video-o-povstani-proti-klimatickej-politike-eu-a-potrebe-zastavit-extremisticku-ekofasisticku-
ideologiu-green-deal

Předseda hnutí Zdravý rozum, publicista a politický analytik Ján Baránek s českým
energetickým expertem Ivanem Noveským a promotérem vlasteneckých akcí v České
republice Jiřím Medulem společným rozhovorem navazují na jednání týkající se
memoranda Aliance za zrušení „Green Dealu“.
Začíná povstání proti současné klimatické politice Evropské unie. Politický analytik a
předseda nové slovenské strany Zdravý rozum Ján Baránek připravil memorandum
Aliance za zrušení Green Dealu. V posledních týdnech probíhala na to konto jednání
mezi Slováky a Čechy a ParlamentníListy.cz se zúčastnily ve středu toho zatím
posledního. Podle přítomného energetického experta Ivana Noveského by totiž mohl být
Green Deal zkázou Evropy.

„Pokud by se v eurovolbách dostali do Evropského parlamentu (EP) lidé, kteří mají
alespoň část mozku a základní vzdělání, protože o fotosyntéze se učí ve třetí či
čtvrté třídě, tak je možné s Green Dealem něco udělat. Nicméně česká vláda podle
svých výstupů základní školu absolvovanou nemá,“ řekl energetický expert Ivan
Noveský ParlamentnímListům.cz. Byli jsme při jednání bojovníků proti Green Dealu za
zavřenými dveřmi. Chystají totiž dost velkou a jednotnou akci. Svého druhu povstání.

Povstání proti Green Dealu

Ze země pod Tatrami k nám nejezdí na návštěvy jen dosluhující prezidentka Zuzana
Čaputová anebo šéf hnutí Progresívne Slovensko Michal Šimečka, ale činí se i ostatní.
Bez povšimnutí hlavních médií v Česku domlouvá nově vzniklá strana Zdravý rozum v
čele s předsedou a politickým analytikem Jánem Baránkem odbojovou akci proti Zelené
dohodě pro Evropu. Jmenuje se Aliance za zrušení Green Dealu a ohledně této iniciativy
ve „stověžaté“ probíhají čilá jednání.

„Je to varování a poslední příležitost zastavit legitimními prostředky Green Deal.
Nás totiž nezabije válka na Ukrajině, Rusové nevtrhnou do Evropy, ale spolehlivě
nás zdevastuje Green Deal, když ho nezastavíme. Uvrhne nás do energetické
chudoby a samozřejmě zchudne i celá společnost,“ sdělil ParamentnímListům.cz
Baránek s tím, že je třeba tento zápas vést, ať dopadne, jak dopadne. Jde o pud
sebezáchovy, který je už mimo legislativu.

Planeta vyčištěná od lidí
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Nynější jednání se vedlo na pražském Smíchově a za českou stranu byl mimo jiných
přítomen už zmíněný energetický poradce strany Svoboda a přímá demokracie Noveský.
Osazenstvo se také domlouvalo, že v současné době je třeba zaměřit zájem českých
občanů na „likvidační“ systém emisních povolenek a je třeba vést vypjatou kampaň, aby
si uvědomili, že situace je velmi vážná.

„Lidé podléhají mainstreamovým médiím, která jim vysvětlují, že Green Deal je
záchrana planety. Vůbec si neuvědomují, že je to naopak zkáza České republiky a
celé Evropy. Jednu uhelnou elektrárnu odstavíme, ale dvacet dalších se nyní staví
a uvádí do provozu v Číně. Hrajeme si na spasitele, přitom jsme zcela marginální.
Když se těch, co prosazují Green Deal a straší, že nás tady CO2 zabije a uvaří,
zeptáte, kolik je CO2 v ovzduší, tak neví. Říkají osm, deset, dvacet procent. Kdyby
tušili, že jsou to tři setiny procenta, a když to klesne na dvě setiny, tak tady
umřeme, hovořili by jinak,“ zmínil Noveský a dodal: „Ti, co prosazují Green Deal,
mají pravdu v jedné věci. Bude tady absolutně čistá planeta. Nebudou stromy,
rostliny, lidé. Jestli to je cílem Green Dealu, tak je nejvyšší čas jeho představitele
začít soudit pro přípravu genocidy.“

Podle něj se dopady Green Dealu začínají projevovat právě teď. V roce 2021, jak řekl,
pořád energetika v Česku fungovala tak, že byly monopoly drženy zkrátka. Na konci roku
2021 přestaly být monopoly regulovány, protože se ukázalo díky covidu, že se s lidmi dá
lehce manipulovat. Takže najednou začaly úplně nesmyslně stoupat ceny energií, aniž by
musely. Evropská unie byla prý jako myšlenka svého času geniální, ale dnes se to zvrhlo,
protože se vymýšlejí šílenosti, jako je elektromobilita, Green Deal, a tak dále.

Společná evakuace z unie?

Martin Klieštinec z předsednictva strany Zdravý rozum se ještě vyjádřil k rozšíření
memoranda po starém kontinentu: „Dokončujeme internetovou stránku Aliance za
zrušení Green Dealu a bude ve všech jazycích Evropské unie a v angličtině. Měla
by být hotová snad už během několika dní. Bude tam memorandum, které
sympatizující strany podepíší. A bude to tam vidět.“

Tyto eurovolby budou podle Klieštince „civilizační výhybkou Evropy“. Když se prý ptá na
Slovensku mladých lidí, jestli chtějí zase pást ovce na loukách, žít bez elektřiny a
chytrých telefonů, nákupních center, kin či dopravy, tak se na něj dívají jako na šílence.
Nicméně podle problémů, ve kterých se nacházejí energetika – krev společnosti – a
průmysl, tak k takové deevoluci Evropa směřuje.

„Když se deklarativně zaváže několik různých politických stran napříč Evropou, že
si to vezmou jako svou agendu, kterou budou před i po volbách prosazovat, tak lze
bojovat se současnou ideologií Bruselu. Když nás Brusel převálcuje, tak budeme
muset začít velmi vážně uvažovat o evakuaci z EU, aby zůstaly základní orgány
našich zemí funkční. To můžeme udělat pouze ve spojení s jinými státy, třeba s
Poláky, Maďary, Čechy, Rakušany, a tak dále. Musíme pak uvažovat i o určité
ekonomické platformě, jak přežít,“ doplnil.
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Projekt je na začátku a organizátoři ještě chtějí dokument trochu poupravit, aby se k
němu mohly připojit i fyzické osoby a kompatibilní organizace. Strana Zdravý rozum zatím
také jednala s Alternativou pro Německo a až bude vhodná chvíle, začne se domlouvat s
polskou stranou Právo a spravedlnost. Ostatně plné znění memoranda Aliance za
zrušení Green Dealu bude také rozesláno patřičným politickým silám napříč Evropou.

Více ve videu:

Memorandum Aliance za zrušení „Green Dealu“ si můžete přečíst ZDE .

Zdroj: parlamentnilisty.cz / YouTube RNDr. Jan Baránek / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů
činných v trestním řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás
systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na
naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit skutkovou podstatu
některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové příspěvky patří
komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního
původu, příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé
urážky mezi diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

Občan Svobodný2024-03-30 10:56:58
Smradlavé zločinecké korporace vyrábějí výrobky s plánovanou životností a občan
má vše zaplatit? 

 Všechno co si člověk koupí už téměř nic nevydrží od oblečení po elektroniku až po
věci denní spotřeby. Pokud jde o byznys a chrlení milion tun výrobků tak nikoho ten
podvod zvaný green deal netrápí.Všichni chtějí větší zisky větší ekonomický růst
vyšší produktivitu práce a být zelení? To si ale Fatálně odporuje vy banda bláznů.

https://zdravyrozum.info/memorandum-za-zrusenie-green-dealu/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Bojovnici-proti-Green-Dealu-jdou-do-akce-Prazske-jednani-za-zavrenymi-dvermi-752926
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člověk miLion2024-03-30 11:33:23
co kdyby tato vláda začala řešit i daňové a odvodové úniky? to není green deal
který nám někdo nanucuje zvenčí. To je slovenská politika. 

 ekonomika.pravda.sk

https://ekonomika.pravda.sk/ludia/clanok/704383-firmy-dlhuju-statu-miliardy-specialne-zla-je-situacia-v-nemocniciach/?utm_source=pravda&utm_medium=hp-box&utm_campaign=shp_9clanok_box
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člověk miLion2024-03-30 11:47:48
kedy niekto vôbec začne riešiť dlhy nemocníc a rozhadzovačné hospodárenie
VšZP, keď táto platí za rovnaké výkony vyššie sumy ako ostatné dve
poisťovne? Suma zadĺženia nemocníc 400 miliónov je opakujúci sa strop,
kedy sa nemocnice oddlžujú, a to z našich peňazí. Zadĺženie sa začne
prejavovať už po 15 mesiacoch po oddlžení. 

 Nevyriešil to Krajči, Lengvarský, ani pre nimi Kalavská Pelle ani jeden z
ministrov zdravotníctva. Dokedy budeme doplácať na takéto hospodárenie?
Prvoradé je splniť 2% z HDP na zbrojenie?

 Smeráci, máte tam možnosť dostať 4,3 miliardy do rozpočtu. Som zvedavý.
Alebo sa opäť ukáže, že to máte v paži, hlavne že idú vlastné kamarátske
kšefty? A ostať v "jadre" a plniť záväzky voči EU a NATO? Na občanov srať?

Hlodavec IV2024-03-30 12:43:09
Keď Penta prestane ovládať slovenské zdravotníctvo.

Svätopluk Mojmír2024-03-30 17:38:32
+ + + + To bude na svatého Dindy :) Aby sa podarilo upratať Pentu
potrebovala by alternatíva prístup k médiám hlavného prúdu, aby
mohla vysvetliť ľuďom ako funguje reálna ekonomika, ktorá tvorí
základ. A, že to, čo hlása liberálna ideológia je paveda.
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Ján Uhlík2024-03-30 12:54:04
Inak nenapadlo Ťa, že problémom v zdravotníctve (okrem
nehospodárneho bačovania nominantov, ktorí veselo uzatvárajú
nevypovedateľné zmluvy v neprospech nemocníc a ešte sa za to veselo
odmeňujú naviac mimo štedré platy) môže byť v tom, že tá VšZP aspoň
platí najbližšie k tomu, koľko tie výkony reálne stoja a tie 2 súkromné ani
len to ?!

Ján Uhlík2024-03-30 12:58:29
Keď deravý hrniec nezaplátaš, len do neho začneš viac a
rýchlejšie dolievať, tak aj tak v ňom bude stále chýbať, akurát sa z
neho ešte viac a rýchlejšie stratí ... akurát, že keď máš pod tými
dierami nastavenú kešeň, tak ti to vôbec nevadí, skôr naopak. A vo
tom to jééé - dakto zachytáva, ale ostatní majú dolievať.

Hlodavec IV2024-03-30 13:12:55
+++
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Svätopluk Mojmír2024-03-30 17:44:08
Priznám sa, že ma to nenapadlo a vieš prečo? Pretože viem
presne ako to funguje. Viem na 100%, že to, čo popisuješ nie je
náhoda, ale riadená ekonomická sabotáž. 
Rovnakým spôsobom postupovali aj pred privatizáciou.

 A pozor! To to nevynašli Slováci, je to bežná prax na celom
Západe.

Svätopluk Mojmír2024-03-30 18:26:56
Tu treba pochopiť, že Penta už dobodobo tlačí na privatizáciu
nemocníc, pretože štátne nemocnice sú pre súkromný sektor
ak sú dobre spravované konkurencia, ktorá ho ničí. A je
úplne jedno cez koho urobia privatizáciu. Dôležité je oslabiť
štát.

 

Watch Video At: https://youtu.be/BO33lS0Bg68

Svätopluk Mojmír2024-03-30 18:36:51
Len tak pre zaujímavosť. Keď mal Kollár hádky, do
ktorých sa zamiešali Ferusovci, vyšlo najavo, že je
Slavov poskok.

Ján Uhlík2024-03-30 13:07:32
Keby mala nejaká vláda začať riešiť daňove a odvodové úniky, alebo ešte
nebodaj aj predražené objednávky štátu a pod. (čiže konečne nejaká zmena a
to k dobrému!), tak by v živote nenazbierala na volebnú kampaň, aby si ju
vôbec niekto všimol, nie to ešte aby ho zmagorila aby ju aj volil. Či?

https://youtu.be/BO33lS0Bg68
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Hlodavec IV2024-03-30 12:17:30
Baránek zbožný, čo sníma hriechy svojho zlyhania sa začína snažiť...

 Je tu priveľa sračkatých "národných strán". Načo je nám toľko pronárodných strán,
ktoré nemajú výtlak a nefungujú, potrebujeme jednu a funkčnú so širokým záberom
a previazanosťou s ľuďmi z ulice a konkrétnymi činmi vo vzťahu k voličovi!!! Na
jednej strane Baránok hovorí, že je už starý a rád by dožil ako je, no na druhej si
stále ponecháva rozhodovaciu moc v strane. Nie, strana musí fungovať na dobre
vybraných ľuďoch a ich vedení po vzájomnej dohode. Predseda má byť len hovorca
ich konsenzu.

 Nedávno som písal o prepojení politickej strany so združeniami a pozrimeže,
Baránok to prezentuje vo svojom videjku, no uvidíme čo s tým spraví... Ktorá strana
stiahne viac svojich sympatizantov, tá bude jediná a SNS hrozí tým pádom zánik-
nie sú flexibilní.

Vladimír Ondrejovič2024-03-30 12:35:47
:-)))) ty si aleže riadny somár. :-)))))

Elza Elza2024-03-30 12:38:46
Ich egá sú väčšie ako vôľa spolupracovať. Keby bola na Slovensku povinnosť
voliť, až vtedy by sa ukázala skutočná sila týchto aktivistov. A to nie je o
demokracii!

Hlodavec IV2024-03-30 13:07:11
Belousovová svojho času prehlásila, že politik by si mal prejsť najprv
komunálnou politikou a až potom tou parlamentnou. Ja si myslím, že ak
je niekto dobrý na periférii a robí skvelú prácu v OZ alebo regionálnu, tak
tam má ostať a pomáhať ako sa dá a nie sa pchať hore a toto je na
Slovensku stále nepochopené, väčšina si myslí, že ak je dobrý dole,
bude dobrý aj hore, ale to tak vôbec nemusí byť.

 Keď oslabíte pozíciu dole, kto vám bude pomáhať hore! Koordinácia ľudí
zdola s horom musí fungovať a nech je aj viac zaplatená a nech berú
kľudne viac tí dole ako tí hore, ale musí fungovať spätná väzba. Tu
nefunguje a je to ako hovoríš v úvode, oni si neuvedomujú, že niekto
schopný musí byť aj dole aby to celé šlapalo.
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Hlodavec IV2024-03-30 13:57:04
Máme necelé 4 roky na to, aby prebehla súťaž politických pronárodných strán,
tá ktorá v nasledujúcich voĺbách získa najviac voličov sa stane jedinou
národnou stranou. Po voľbách dôjde k zlúčenie všetkých stran do koalície a
vedenie víťaznej strany prevezme vedenie SNS, povyberajú sa schopní ľudia
z ostatných neúspešných a tie zaniknú-rovnako aj členstvo neúspešným
kandidátom v SNS. Takto zostane ozdravená a jediná pronárodná strana,
ktorá bude mať podporu voličov a rešpekt ostatných. Právo voľby vyberania
ľudí z ostatných strán bude mať víťazná strana a môže sa orientovať podĺa
pref. hlasov jednotlivých kandidátov.

 Tak čo na to poviete. Ozdravný mechanizmus!

Hlodavec IV2024-03-30 15:03:03
Keď sa nad tým zamyslíte, tak prečo vznikajú nové pronárodné strany,
pretože je nespokojnosť s tou hlavnou našou a opakujem NAšOU
stranou SNS a Danko nie je jej majiteľ a ani tí blbci v nej, čo ho
opätovne zvolili. My určujeme, kto bude Hlavou a vzorom v SNS a nie
kapitán!

 Všetky strany by mali podpísať dohodu o súťaži a súhlasiť s jej
pravidlami a potom už len hor sa medzi voličov a nech sa snažia a
uvidíme kto čo dokáže.

 Smer a Hlas skončí v ďalších voľbách a my musíme mať alternatívu-inak
Sorošovci alebo iná háveď.

Hlodavec IV2024-03-30 15:23:24
Keď píšem, že Smer a Hlas skončí, tak je k tomu viac dôvodov, ale
tým hlavným, by mala byť národná súťaž na novú SNS, týmto
súperením sa vytvorí obrovský tlak na voliča a presviedčanie,
ponúkanie, školenie, diskutovanie,sľubovanie, ale aj pomoc,
riešenie problémov ľudí a začne to v národe žiť, takže moc toho
neostane ani Smeru, ani Hlasu a ani neoliberálom aj tam je
potenciál na zmenu. Záverom by mala byť SNS ako víťazná
strana, prípadne druhá, ktorá vytvorí koalíciu a možno ani nebude
musieť, to záleží na akej úrovni budú pronárodné strany pracovať v
súťaži s voličom.
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Yuval Noah Harari2024-03-30 16:57:25
Znova a dokola sledujem, ako rozumne a inteligentne riešite “kvadratúru kruhu”.

 Máte problém s aktivistami, s politickými stranami, s egami predsedov strán a
politikov všeobecne. Snažíte sa vyriešiť zadĺženie štátnych organizácií (štát je zlý
vlastník), snažíte sa primäť politické strany a politikov aby robili niečo pre občana. A
zjavne už 33 rokov nebiete nájsť riešenie tohto (skutočne) neriešiteľného problému.
Keď ale napíšem, že treba zaviesť DEMOKRACIU, všetci kričia že demokracia tu je,
len treba zvoliť tú správnu stranu, toho správneho politka. Nikto nie je pripravený na
źenu SYSTÉMU. Ide o to, že všetko čo opisujete sú dôsledky toho politcikého
systému, nič iné. Zastupiteľského systému. 

 Politik (tobôž strana) nič nemusí!! Nič z toho čo sľubuje, nemusí dodržať. (Zvolení)
jednotlivci môžu kolektívne zadĺžiť krajinu, podpísať zmluvy s NATO, s kýmkoľvek o
čomkoľvek bez toho, aby ČOKOĽVEK schvaľovali občania! Politik predsa dostal
mandát aby občana VO VŠETKOM zastupoval. Politik dostal bezvýhradný mandát,
teda dostal moc rozhodovať a rozkazovať (prikazovať zákonmi nové povinnosti
občanom) bez toho, aby mu (im) občania mohli čokoľvek PRIKÁZAŤ (zákaz
imperatívneho mandátu). 

 To, čo robia strany a politici nie je zneužívanie moci, ale VYUŽÍVANIE bezvýhradnej
moci, ktorú každými voľbami získajú! PRETO nerobia čo by ste od nich očakávali.
NEMUSIA! A vy to stále nechcete pochopiť! Skúmajte naďalej prečo neoddĺžia
nemocnice, prečo tunelujú rozpočet cez nastrčené firmy… lebo im NEMÔŽETE
ŽIADNYM REFERENDOM PRIKÁZAŤ aby zverejňovali každú zmluvu čo sa týka
verejných (našich) peňazí!!!! Lebo im ŽIADNYM SPÔSOBOM nemôžete zakázať 

 podpísať nejakú zmluvu, prikázať prijať nejaký zákon…. nemôžete NIČ! Máte
dovolené len si och slobodne a dobrovoľne zvoliť. Tým vaše “demokratické”
právomoci končia! 

 Ak TOTO nechápete, potom je jasné že chcete vyhrať sedmu s dolníkom v ruke keď
oni majú všetky esá a sedmy! Túto hru NEVYHRÁTE. Kým neźeníte jej pravidlá. A
tie znamenajú ZMENIŤ ÚSTAVU tak, aby boli občania konečnou autoritou pri
dôležitých rozhodnutiach v krajine!!!

 O tom je predsa demokracia. Nie o tom, že si zvolíme “víťaznu, stranu” (napr. KSČ)
ktorá bude mať štyri roky nad nami absolútnu moc. To sme už predsa (poniektorí)
zažili.

 Premenovali jednu dikatatúru (socializmus) na zastupiteľskú demokraciu (inú
diktatúru) a všetci sú “štastní”.

 Prajem vám veľa úspechov v boji proti stranám a politikom ktorých si sami volíte,
aby ste ich mohli poslúchať až na smrť (na Ukrajine).

 
zobraziť viac...

javascript://
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Hlodavec IV2024-03-30 17:17:11
Na to čo popisujete potrebujete niekoho, kto tú ústavu zmení a keď to takto
nastavil egocentrický Mečiar s tou svojou bandou kreténov, prečo to neurobili
tak, aby mali občania moc? Haa?

 Ak chcete v tejto situácii zmenu, potrebujete víťaznú stranu s mandátom
meniť ústavu, alebo koalíciu. To sa s touto lúzou nikdy nestane, takže ak
nemáte v pláne urobiť vojenský prevrat a dosadiť novú vládu totalitného
režimu, tak sa musíte spoľahnúť na systém, ktorý sme si nastavili a zvoliť
zákonnú -ústavnú cestu a to sa bez toho, čo som písal nedá, alebo
ponúknnite iné riešenie.

Hlodavec IV2024-03-30 18:01:17
Moje riešenie pracuje s ľuďmi a núti pol. strany zabojovať o voliča tak,
že pôjdu medzi ľudí a budú musieť s nimi komunikovať. Ak by dnes ste
mal aj vypísané referendum o zmene referenda, tak tam nedostanete
ani 40% a nie ešte 50% voličšského národa, ľudia potrebujú naliať niečo
do hláv aby sa takto zmobilizovali a môj systém ich k tomu privedie,
privedú ich k tomu súperiace pronárodné strany a až potom sa môžete o
niečo pokúsiť zmeniť. Vyše 30rokov vymývania mozgov sa na niečom
podpísalo, nedá sa teraz lusknúť prstami a povedať -takto..

Hlodavec IV2024-03-30 18:18:30
ĽsNS takto s voličom pracovala aj keď len tesne pred voľbami a
DState si na nich zaplatil cigánov v čele so zradcovským
Demešom, potom ho vysriedal Matovič a klamú ich doteraz a oni
sú tak sprostí, že im to žerú aj s navijákom. 

 Ak to dokázala ĽsNS, tak to dokážu aj ostatní a možno v lepšej
kvalite a hlavne na to budú mať 3 roky, čo je dostatočný čas na
prácu.

Svätopluk Mojmír2024-03-30 18:30:23
Keď tak čítam diskusiu tak ma napadá iba jedno. Je to už dávno, čo som si prešiel
podobným vývojom a viete na, čo som prišiel? Tento systém je neroformovatelný.
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VIDEO: Zrútenie mostu v Baltimore - Investigatívna novinárka
Lara Logan hovorí, že išlo o premyslený a dobre naplánovaný,
strategický útok na jeden z najdôležitejších zásobovacích
reťazcov v USA
Dusík, chemikálie, ropa, všetko, čo potrebujete na to, aby sa ekonomika hýbala,
bolo doslova odstavené na štyri až päť rokov. 11

VIDEO: Zelenskyj vůbec poprvé připustil porážku Ukrajiny ve
válce. Ukrajinský prezident v rozhovoru pro CBS vedl “divné
řeči” o tom, že lidé jsou důležitější než navrácení ztracených
území. Navíc se vyhnul odpovědi na přímou otázku, jestli ještě
pořád věří ve vítězství Ukrajiny a navrácení celého území. Prý
to nezávisí jen na bojových výsledcích
Ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj na dvě zásadní a naprosto klíčové otázky
odpověděl tak vyhýbavě a tak neurčitě, že to vyděsilo nejen moderátory v
americkém studiu, ale především ukrajinské novináře. 18

https://www.infovojna.bz/article/video-zrutenie-mostu-v-baltimore
https://www.infovojna.bz/article/video-zrutenie-mostu-v-baltimore#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-zelenskyj-vbec-poprve-pripustil-porazku-ukrajiny-ve-valce
https://www.infovojna.bz/article/video-zelenskyj-vbec-poprve-pripustil-porazku-ukrajiny-ve-valce#mdsqs
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VIDEO: O mocibažnom nepriateľovi slobody Korčokovi, ktorý
nenávidí ľudí s iným názorom a alternatívnym pohľadom na
život & svet a o druhom kole prezidentských volieb ako šanci
na reparát
Poslanec NR SR za stranu SNS Pavel Ľupták v čase slávenia Veľkej noci ako
najväčšieho kresťanského sviatku roka poukazuje v súvislosti s dnešnou
vyhrotenou spoločensko-politickou situáciou, poznačenou cenzúrou a nenávisťou
voči ľuďom s iným názorom, na paralelu s osobou Ježiša Nazaretského, ktorý
počas svojho života získal šírením pravdy na svoju stranu masy ľudí, keď verejne
odmietal pokrytectvo mocných a hovoril o bezpodmienečnej láske, čo v tej dobe ale
aj dnes stále predstavuje alternatívu voči zaužívanému kolobehu a vnímania života.
13

„Je nepodstatné, čo hovorím, či nehovorím, či odporúčam,
alebo neodporúčam ja. Pellegrini to má len a len vo vlastných
rukách. Ak presvedčí mojich voličov, tak ho pôjdu voliť, ak nie
ostanú doma“, reaguje Harabin po kritike, že nevyjadril
Korčokovmu súperovi v druhom kole prezidentských volieb
verejne svoju podporu
Neúspešný prezidentský kandidát Štefan Harabin sa vo svojom statuse rozhodol
reagovať na kritiku po tom, ako odvolal šéfa svojho volebného štábu Miroslava
Jureňu, ktorý údajne bez jeho vedomia podporil voľbu Petra Pellegriniho v druhom
kole prezidentských volieb, ako aj na obavu mnohých ľudí, že jeho nevyhranený
postoj prispeje k zvoleniu Ivana Korčoka. 97

https://www.infovojna.bz/article/video-o-druhom-kole-prezidentskych-volieb-ako-sanci-na-reparat
https://www.infovojna.bz/article/video-o-druhom-kole-prezidentskych-volieb-ako-sanci-na-reparat#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/je-nepodstatne-co-hovorim-ci-nehovorim-ci-odporucam-alebo-neodporucam-ja-pellegrini-to-ma-len-a-len-vo-vlastnych-rukach
https://www.infovojna.bz/article/je-nepodstatne-co-hovorim-ci-nehovorim-ci-odporucam-alebo-neodporucam-ja-pellegrini-to-ma-len-a-len-vo-vlastnych-rukach#mdsqs
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VIDEO: Banáš o výsledku prvého kola prezidentských volieb,
o Korčokovej charakterovej labilite a nekritickej proamerickej
orientácii, o prívržencoch Harabina, ktorých vlastenectvo sa
podľa neho prejaví voľbou Pellegriniho a ten bude zase
ústretový voči ich pronárodným prioritám
Populárny slovenský spisovateľ, bývalý politik a exdiplomat Jozef Banáš v
rozhovore s moderátorkou a bývalou českou europoslankyňou Janou Bobošíkovou
komentuje aktuálne dianie na Slovensku pred druhým kolom prezidentských volieb,
v ktorom podľa neho ide o veľa. 3

VIDEO: Marián Greksa o dôvodoch svojho odchodu z politiky
po 10 rokoch, o tom, ktorý politik je autentický a ktorý nie, ako
Matovičova, Hegerova a Ódorova vláda likvidovali na
Slovensku slobodu a demokraciu, o agresívnych
progresívcoch lynčujúcich ľudí s inými názormi, ako vnímal
Dobu covidovú a nadväzujúce totalitné opatrenia, o polarizácii
spoločnosti aj medzi umelcami, o politických mimovládkach aj
o tom, prečo verí, že Peter Pellegrini prináša do politiky pokoj
Rockový spevák, hudobník a bývalý komunálny politik Marián Greksa, známy
hlavne svojím pôsobením v skupinách Modus a Demikát v rozhovore s redaktorkou
Mimi Šramovou hovoril o aktuálnej spoločensko-politickej situácii. Poukázal tiež na
to, že niektorí ľudia dokážu ako politici slúžiť ľuďom bez ohľadu na to, na akej
strane politickej barikády stoja. 4

https://www.infovojna.bz/article/video-banas-o-vysledku-prveho-kola-prezidentskych-volieb
https://www.infovojna.bz/article/video-banas-o-vysledku-prveho-kola-prezidentskych-volieb#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-marian-greksa-rozhovor-mimi-sramova-marec-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-marian-greksa-rozhovor-mimi-sramova-marec-2024#mdsqs
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Vyšetřovací výbor Ruské federace zjistil, že útočníci z
Crocusu dostali k provedení útoku velké objemy peněz z
Ukrajiny. Kyjev se pokusil zdroj financování teroristů
zamaskovat pomocí kryptoměnových transakcí
Tímto zjištěním naprosto padá pohádka o Islámském státu a ta snůška nesmyslů o
islamistech, protože Islámský stát samozřejmě nebojuje za peníze z Kyjeva, ale za
ideu džihádu spojenou s mučednickou smrtí, za kterou se dostanou do nebe.
Islamisté neutíkají v Renaultu skrze otevřené okno do válečné zóny na Ukrajině. 4

VIDEO: Řeckokatolický biskup Milan Chautur o
prezidentských volbách, médiích io stádovitosti lidí & odkaz
kněze Marián Kuffa, koho nevolit
Slovenská společnost je momentálně rozdělena, a to ani ne tak na dvě stejně
početné části, jako spíše na menšinové, globální a eurooptimistické elity na jedné
straně a na tzv. „dezolátů“, čili většinu slovenských „post-sedláků“ na straně druhé.
Názorová propast mezi těmito dvěma tábory se neustále prohlubuje. 18

Ľubo Belák: Slovensko hledá prezidenta
Každá televizní show potřebuje hvězdy a „hvězdný“ kompars, který bude na povel
tleskat, křičet, vstávat a na závěr poslušně odcházet, píše v úvodu svého blogu
známý slovenský hudebník, skladatel a televizní producent Ľubo Belák. 8

https://www.infovojna.bz/article/vysetrovaci-vybor-ruske-federace-zjistil-ze-utocnici-z-crocusu-dostali-k-provedeni-utoku-velke-objemy-penez-z-ukrajiny
https://www.infovojna.bz/article/vysetrovaci-vybor-ruske-federace-zjistil-ze-utocnici-z-crocusu-dostali-k-provedeni-utoku-velke-objemy-penez-z-ukrajiny#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-greckokatolicky-biskup-milan-chautur-o-prezidentskych-volbach-mediach-aj-o-stadovitosti-lud-a-odkaz-knaza-marian-kuffa-koho-nevolit
https://www.infovojna.bz/article/video-greckokatolicky-biskup-milan-chautur-o-prezidentskych-volbach-mediach-aj-o-stadovitosti-lud-a-odkaz-knaza-marian-kuffa-koho-nevolit#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/lubo-belak-slovensko-hlada-prezidenta
https://www.infovojna.bz/article/lubo-belak-slovensko-hlada-prezidenta#mdsqs
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VIDEO: Rostas o dilematu před naší volbou druhém kole
prezidentských voleb
Voliči ctící morální principy a zásady stojí před druhým kolem prezidentských voleb
před dilematem, konstatuje vydavatel a šéfredaktor měsíčníku Země & Věk Tibor
Eliot Rostas, který se ve svém videu zamyslel jak se k ní postavit a na co klást
důraz. 20

Chmelař o zvláštnosti aktuálního předvolebního souboje:
Nejpodleji se zachoval Harabin. Jeho dnešní cirkus s
odvoláním šéfa své volební kampaně dokazuje, že tento
sebestředný a marnomyslný člověk, který myslí víc na sebe
než na stát, osobnostně není vhodný na post prezidenta
Slovenské republiky. A nemám problém věřit exministrovi
Jurenovi, že Harabin lže a že má na to svědka, neboť znám
osobně metody tohoto pána
Publicista, politický analytik a vysokoškolský pedagog Eduard Chmelár ve svém
statusu komentoval nejen prezidentský duel Pellegrini vs. Korček, ale také to, co
rozhodne druhé kolo prezidentských voleb. 54

https://www.infovojna.bz/article/video-rostas-o-dileme-pred-nasou-volbou-druhom-kole-prezidentskych-volieb
https://www.infovojna.bz/article/video-rostas-o-dileme-pred-nasou-volbou-druhom-kole-prezidentskych-volieb#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/chmelar-o-zvlastnosti-aktualneho-predvolebneho-suboja
https://www.infovojna.bz/article/chmelar-o-zvlastnosti-aktualneho-predvolebneho-suboja#mdsqs
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VIDEO: Bývalý vrcholový bankéř Ronald Bernard o fungování
finanční pyramidy, 8 tisících lidí na jejím vrcholu, o
nedotknutelné švýcarské bance BIS, která je centrální bankou
všech centrálních bank ao její pochybné minulosti i
současnosti, o vytváření dluhů na uloupení skutečného
bohatství států a měnový, finanční i ekonomický systém ve
světě
Nizozemský bankéř a finančník Ronald Bernard ve druhé části svého rozhovoru
vysvětluje pyramidu moci a její vliv na náš každodenní život. 2

https://www.infovojna.bz/article/video-byvaly-vrcholovy-bankar-ronald-bernard-o-fungovani-financnej-pyramidy
https://www.infovojna.bz/article/video-byvaly-vrcholovy-bankar-ronald-bernard-o-fungovani-financnej-pyramidy#mdsqs
https://obchod.infovojna.bz/produkt/lubos-blaha-che
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Dotazník

Program rádia 
 Změna programu je vyhrazena.

Žádný program

https://www.fmedia.top/poll_category/9/poll/114/
https://obchod.infovojna.bz/produkt/vankus-infovojna-cierny
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Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, čeština, překladač Od: Vlasto
Jak instalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

 

https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-laboratorium-dlhovekosti
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
https://obchod.infovojna.bz/produkt/damske-tricko-iv-samorinske-vrabce-svetlomodra
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Zajímavosti

Nejbližší noc si pospíme o hodinu méně. V Evropě začne platit letní čas
https://tvnoviny.sk30.03.2024
Pálffy o svých historkách: Místo pneumatik raději koupil auto
https://sport24.pluska.sk30.03.2024
Velikonoce budou teplé, ale někde i větrné. Pozor zejména na vichřici na horách
https://www.imeteo.sk29.03.2024

https://obchod.infovojna.bz/produkt/panske-tricko-iv-samorinske-vrabce-tmavosiva
https://obchod.infovojna.bz/produkty/ine
https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-safin-chazarsky-golem-ii
https://tvnoviny.sk/domace/clanok/887754-najblizsiu-noc-si-pospime-o-hodinu-menej-v-europe-zacne-platit-letny-cas
https://sport24.pluska.sk/hokej/palffy-svojich-historkach-pohreb-som-nedoniesol-bonbonieru-takto-som-kupoval-auto
https://www.imeteo.sk/spravy/velka-noc-bude-tepla-ale-aj-veterna-pozor-najmae-na-vichricu-na-horach
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Odmítají v pneuservisu vzít ojeté pneumatiky nebo ptají poplatek? Pokud by
pneuservis vyžadoval peníze za zpětnou sklizeň, šlo by o vážné porušení zákona
https://www.autoviny.sk29.03.2024
Před 560 lety korunovali Matěje I. Korvína za uherského krále
https://www.teraz.sk29.03.2024
Rozzlobený Harabin odvolal svého mluvčího za jeho partyzánštinu
https://www.omediach.com28.03.2024
Šéf volebního týmu Miroslav Jureňa poskytl redakci Extra plus vyjádření národně-
vlasteneckého kandidáta a bývalého předsedy Nejvyššího soudu SR Štefana
Harabina, ve kterém vyzývá občany Slovenska, aby šli 6. dubna 2024 volit
https://www.extraplus.sk28.03.2024
Advokátka Krajníková píše, že protiústavní kandidáti svádějí boj o to, který z nich je
větší „král“ https://zalobyvocistatu.sk28.03.2024
VIDEO: Attila Végh se vysmál Korčokovi a podpořil Pelleho
https://youtube.com28.03.2024
Trump předběhl Sorose na seznamu světových boháčů https://www.rt.com28.03.2024
Zemřel Joe Lieberman, bývalý demokratický senátor a kandidát na viceprezidenta
https://spravy.pravda.sk28.03.2024
Ofučený poslanec Spišiak: Takto vysvětlil svůj náhlý odchod před novinářských
mikrofonů https://plus7dni.pluska.sk28.03.2024
VIDEO: Czech Highway D4 Praha Rača - Záhorská Bystrica (Karpaty Tunnel)
https://www.youtube.com27.03.2024
Putin by zabránil NATO bombardování Jugoslávie – srbského prezidenta
https://www.rt.com26.03.2024
Okresní úřad v Nitře zakázal vstup do lesů ve třech honitbách
https://mynitra.sme.sk26.03.2024

https://www.autoviny.sk/novinky/124342/odmietaju-v-pneuservise-zobrat-ojazdene-pneumatiky-alebo-pytaju-poplatok
https://www.teraz.sk/najnovsie/pred-560-rokmi-korunovali-mateja-i-korv/784697-clanok.html
https://www.omediach.com/tlac/26383-nahnevany-harabin-odvolal-svojho-hovorcu-za-jeho-partizancinu
https://www.extraplus.sk/clanok/podme-volit-musi-zvitazit-slovensko
https://zalobyvocistatu.sk/informacie-advokata/__trashed/
https://youtube.com/shorts/_xPU0VfBirg?si=UrPwc8GeAaZ8mWSH
https://www.rt.com/news/595058-trump-soros-wealth-list/
https://spravy.pravda.sk/svet/clanok/704674-zomrel-joe-lieberman-byvaly-demokraticky-senator-a-kandidat-na-viceprezidenta/
https://plus7dni.pluska.sk/domov/ofucany-poslanec-spisiak-takto-vysvetlil-svoj-nahly-odchod-spred-novinarskych-mikrofonov
https://www.youtube.com/watch?v=x0Z_cJeOgJ8
https://www.rt.com/news/594860-vucic-putin-yugoslavia-nato/
https://mynitra.sme.sk/c/23304406/okresny-urad-v-nitre-dnes-zakazal-vstup-do-lesov-v-troch-polovnych-reviroch.html

